

My friends, be ready to fight to **save democracy**. Do you know that 207 current elected officials had helped Trump in his efforts to annul the 2020 election in the US? In Toronto, Canada, the ruling thug managed to have a majority government with only 18% of the voters. Yeah, just 18%! You can blame Canada's electoral system failure for that. Even though he is clearly illegitimate, Doug Ford will continue to create chaos by removing the mask mandate from the hospital, yet even the CDC is extending the recommandation of wearing masks as response to the monkeypox. So, redouble your efforts on the ground to raise awareness of the real situation, and encourage people to vote on 8-11-2022...

Mes amis, soyez prêts à vous battre pour sauver la démocratie. Savez-vous que 207 élus actuels avaient aidé Trump dans ses efforts pour annuler les élections de 2020 aux États-Unis ? À Toronto, au Canada, le voyou au pouvoir a réussi à avoir un gouvernement majoritaire avec seulement 18 % des électeurs. Oui, seulement 18 % ! Vous pouvez blâmer l'échec du système électoral canadien pour cela. Même s'il est clairement illégitime, Doug Ford continuera de semer le chaos en supprimant le mandat de masque de l'hôpital, même si le CDC étend la recommandation de porter des masques en réponse au monkeypox. Alors, redoublez d'efforts sur le terrain pour faire prendre conscience de la situation réelle, et inciter les gens à voter le 8-11-2022...

<https://ricochet.media/en/3863/only-electoral-reform-can-save-us-now>

<https://twitter.com/DFisman>

twitter.com/RBReich/status/1533912325001883653 (' Robert Reich, PSA: There are 207 current elected officials who helped Trump in his effort to overturn the 2020 election. Democracy is not safe. 6-06-2022 ')